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Seznam kandidátů do nového výboru CSTUGu

Tento seznam včetně prohlášení jednotlivých kandidátů je zveřejněn na www.
cstug.cz/kandidati2001.html a pro Vaši informaci jej přetiskujeme i ve Zpra-
vodaji na tomto místě.

David Antoš

CSTUG pomáhá svým členům nejen při přímé práci s TEXem, ale i podporou
rozvoje nových projektů. Svět TEXu je dnes velmi barevný, není to jeden program
ani jeden balík maker. Rád bych pomohl pohybu vpřed jakoukoli prací převážně
technického charakteru, ať už pomocí při správě archivu, podpory CSxxx distri-
bucí, tak i při výrobě dokumentů, které CSTUG zveřejňuje.
David Antoš (1977), student 5. ročníku Fakulty informatiky MU v Brně,

člen CSTUGu od r. 1999, v současné době pracuje na reimplementaci generátoru
vzorů dělení slov.

Ján Buša

Ak by som mal odpovedať na otázku, aký program ma najviac obohatil, ur-
čite by som odpovedal: „TEX8. Samozrejme nie nejaký exe-súbor, ale TEX ako
veľmi dobre vymyslený typografický systém. Očaril ma natoľko, že som cítil po-
vinnosť o jeho existencii informovať pri každej vhodnej (i nevhodnej) príležitosti.
Odmenou sú ohlasy rozrastajúceho sa počtu jeho používateľov.
Mám záujem pracovať vo výbore CSTUGu a podľa svojich možností prispievať

k ďalšiemu šíreniu TEXu. Keďže sa nemôžem pokladať za typografa-profesionála,
prípadne za dobrého programátora, môžem prispieť skôr na poli spracovania
a šírenia TEXovských informácií. Mám skúsenosti s prekladmi prác, hoci si ne-
myslím, že preklady sú najkvalitnejšie, iste sú užitočné.
Ján Buša, nar. 1958, člen CSTUG od roku 1991. (Spolu)autor prekladov:

Stručný úvod do LATEXu, Nie príliš stručný úvod do systému LATEX2ε, kapitoly
o PICTEXu Kopkovej knihy, článku P. Taylora, návodu o zaraďovaní grafiky
do LATEXu pomocou balíkov PICINS a PICINPAR. Odborný asistent Katedry
matematiky Fakulty elektrotechniky a informatiky TU v Košiciach.

Jiří Demel

TEX (no, spíše LATEX) používám, líbí se mi, propaguji jej mezi kolegy a stu-
denty, některé z nich jsem to učil, některým jsem to nainstaloval a tak vůbec, asi
to znáte . . . Vůbec by se mi nelíbilo, kdyby CSTUG měl bídně zahynout, a proto
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chci pomoci jeho fungování. Snad bych mohl pomoci něčím, co dovedu, třeba
pracemi technického charakteru.
Jiří Demel, nar. 1950, člen CSTUG od r. 1991, odborný asistent na katedře

inženýrské informatiky Stavební fakulty ČVUT.

Janka Chlebíková

TEX má svoju dušu – uzná asi každý, kto mal čas preniknúť viac do jeho
podstaty. Navyše súčasný vývoj v elektronickom publikovani okolo XML ukazuje
jeho ďalšie nové efektivne využitie . . . .
Mám záujem pracovať naďalej vo výbore CSTUGu, zabezpečovať kontinuitu

TEXového diania na Slovensku v spojení s českymi TEXistami v rámci jedného
federálneho združenia a prispievať k propagácii TEXu, kvalitnej odbornej sadzby
a elektronického publikovania celkovo.
Janka Chlebíková, nar. 1965, člen CSTUG od roku 1990, člen výboru v rokoch

1993–2001.Autorka slovenských vzorov delenia pre TEX a manuálu o AmSTEXu.
Odborná asistentka na Fakulte matematiky, fyziky a informatiky v Bratislave.

Jiří Kosek

V posledních letech jednoznačně směřuje elektronické publikování k využití
formátu XML. TEX a podobné dávkově orientované sázecí systémy tak prožívají
svou renesanci. Bez ohledu na to, zda budu zvolen do výboru CSTUGu, bych rád
členy sdružení seznámil s možnostmi publikačních systémů založených na XML
prostřednictvím Zpravodaje a TEXových seminářů. V rámci možností bych také
pokračoval na zlepšení podpory národního prostředí ve vybraných systémech
elektronického publikování.
Rád bych v rámci výboru pomohl s pořádáním seminářů a přednášek. Díky

kontaktům v odborných počítačových časopisech mohu zlepšit propagaci akcí
pořádaných CSTUGem mezi širší veřejností.
Jiří Kosek, narozen 1975, členem CSTUGu od roku 1993. Autor několika knih

o elektronickém publikování (HTML, XML) a tvorbě webových aplikací. Člen
týmu vyvíjejícího styly pro převod dokumentů z DocBooku do dalších formátů.

Jaromír Kuben

Patřím mezi každodenní uživatele TEXu a souvisejících programů. TEX pro-
paguji mezi svými známými a snažím se o jeho co největší rozšíření. Mnohé své
kolegy jsem TEX učil. Po jedno období jsem byl členem výboru CSTUGu. Byl
bych velmi nerad, kdyby mělo dojít k zániku sdružení.
Chtěl bych pomoci při směrování další činnosti CSTUGu a jeho co nejširší

propagaci. Rád bych dotáhl do úspěšného konce grant, který byl vypsán na
český bibTEX. Chtěl bych připravit instalaci TEXu pod OS/2 postavenou na
web2c. Uvažuji s dalším kolegou o přípravě pokročilejšího manuálu k LATEX2ε.
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Jaromír Kuben, nar. 1953. Docent na katedře matematiky VA Brno. Člen
výboru CSTUGu 1998-2001. Autor řady učebních TEXtů vysázených LATEXem
a CD ROM Equadiff 97 (PDF soubory připravené pomocí TEXu). Vedl několik
kurzů LATEXu pro začátečníky. Zajímá se také o METAFONT a zejména META-
POST. Podílí se na vývoji balíku mfpic.

Jiří Matyáš

Jako osoba zabývající se koordinací IT-projektů a publikace, jako student
předního brněnského gymnázia, kde se snažím o rozšíření linuxové gramotnosti,
formou sic nepříliš odborných přednášek (vedených na základě vlastních zkuše-
ností z praxe), seznamuji své svěřence i se samostatným TEXem.
V mém zájmu je rozšíření informací o možnostech TEX u minimálně u stu-

dentů středních škol zaměřených na programování a výpočetní techniku, a to
z toho důvodu, že v akademickém prostředí vysokých škol je již běžné tento
systém používat při tvorbě různorodých seminárních prací a zvýšit tak i připra-
venost absolventů SŠ na změnu studijního prostředí.
Rád bych se účastnil organizace seminářů, přednášek či sympozií, jelikož

příliv nových členů, a tedy i nové mladé hnací síly, lze získat právě touto for-
mou. Nadále se nebudu bránit objevování nových stránek elektronické sazby
a technologií. Mohu pomoci s vedením www stránek na základě HTML, PHP,
MySQL, . . . či se sazbou dokumentů vydávaných sdružením.
Jiří Matyáš, student Gymnázia, Brno, Vídeňská, webmaster www.gvid.cz,

koordinace IT-projektů a publikace.

Petr Olšák

Na výborové schůzi v prosinci 2000 bylo dohodnuto, že po několika letech se
sídlo CSTUGu přesune z Brna znovu do Prahy. Dlouho jsme na této schůzi mezi
sebou hledali člověka, který to zajistí, až se nakonec ukázalo, že jsem to byl já,
kdo se nejmíň bránil. Z toho plyne můj hlavní úkol. Navrhnu na volebním shro-
máždění změnu stanov v jediném bodě: změna sídla z původní adresy Botanická
68a, Brno na novou adresu v Praze. Tuto adresu bych upřesnil až podle výsledku
voleb a podle složení nového výboru, ale pravděpodobně se bude jednat o adresu
FEL ČVUT, Technická 2. Dále se postarám o organizační záležitosti s převodem
sídla spojené.
Byl bych rád, kdyby se v novém výboru našli spolupracovníci, kteří budou

ochotni vnést do činnosti CSTUGu nové nápady a myšlenky a budou ochotni
je realizovat. Pokud se nenajde dostatek ochotných lidí, jsem připraven rozjet
krizový scénář tzv. „nulové varianty8, o kterém píšu podrobněji v článku „Úvaha
nad stavem a budoucností CSTUGu8, který by měl vyjít na jiném místě v tomto
Zpravodaji.
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Petr Olšák, nar. 1963, člen CSTUGu od r. 1992, člen výboru CSTUGu v letech
1993–1996, 1998–2001. Autor dvou knih a mnoha článků o TEXu, autor podpůr-
ného software k TEXu. Odborný asistent na katedře matematiky FEL ČVUT,
administrátor počítačové sítě na bázi UNIXu. Zakládající člen výboru Českého
sdružení uživatelů Linuxu.

Jiří Rybička

Chtěl bych se i nadále podílet na práci ve výboru sdružení, neboť se do-
mnívám, že sdružení může významným způsobem pomoci jak stávajícím, tak
i perspektivně novým členům při jejich práci se systémem TEX, s problémy tý-
kajícími se typografie i s problémy podpůrných programů.
Situace je dnes taková, že už i na základních školách se žáčci učí poznávat

výhradně svět jediného operačního systému s jediným programem pro zpracování
TEXtů. To se mi nezdá příliš dobré, proto bych se chtěl v budoucnosti i nadále
zabývat podporou pro začátečníky (ať už formou knihy nebo výukou, vedením
diplomových prací s výsledky dostupnými pro členy sdružení a podobně).
Jiří Rybička, nar. 1961, člen CSTUGu od r. 1993, člen výboru 1996–2001.

Autor knihy LATEX pro začátečníky. Odborný asistent na ústavu informatiky
PEF MZLU.

Petr Sojka

Ač unaven úřadováním v křesle předsedy CSTUGu po více než polovinu doby
jeho existence, (anebo právě proto?), není mi další vývoj sdružení lhostejný.
Kromě předání sdružení novému předsedovi bych chtěl aktivně působit proti
tendencím utlumování činnosti sdružení.
Doufám, že po složení bříměte zodpovědnosti statutárního zástupce a opera-

tivního zajišťování každodenního chodu CSTUGu budu mít více času na publiko-
vání odborných a popularizačních článků, například o TEXových projektech, na
nichž jsem se spolupodílel. Jako účastník mnoha TEXových konferencí a bývalý
člen výboru TUG mohu zprostředkovávat kontakty s ostatními LUG i TUG,
a koordinaci aktivit s jejich projekty.
Petr Sojka, nar. 1963, člen CSTUG od roku 1990, člen výboru CSTUG od

roku 1993, předseda sdružení od roku 1996, člen TUG Board of Directors v le-
tech 1998–2001. Odborný asistent na fakultě informatiky Masarykovy university
v Brně.

Martin Tkadlčík

Chtěl bych přispět k větší mediální informovanosti o činnostech sdružení
a TEXu a jeho klonech. Mohu nabídnout svoje zkušenosti z redaktorské činnosti
v některých počítačových médiích. Dále bych chtěl zlepšit komunikaci v rámci
CSTUGu, zejména v oblasti nabídky knížek a dalších pomůcek – z vlastní zku-
šenosti vím, že CSTUG shop vůbec nefunguje. Vím, že kritizovat umí každý, ale
málokdo je ochoten pomoci – tak to je jedna z forem jak to změnit.
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Ing. Martin Tkadlčík, členem sdružení od roku 1998, LATEX používám pří-
ležitostně pro psaní obsáhlých odborných TEXtů. Zájmy poč. grafika, částecně
typografie, fotografování, plastikové modelaření, sport, rodina. V současné době
pracuji jako PR pracovník firmy Visual Connection (profesionální systémy pro
zpracování videa, zvuku, grafiky, animace, streamingu, DVD).

Ondřej Vácha

Nechtěl jsem sám od sebe kandidovat do nového výboru, neboť i já cítím
jistou únavu z funkce hospodáře sdružení. Na druhé straně jsem ochoten dál
působit v této nebo podobné funkci ve výboru, zvláště kdyby nikdo jiný nebyl
k tomuto ochoten. Nadto jsem byl požádán, abych kvůli kontinuitě s minulým
obdobím a přece jen jistým zkušenostem mohl pomoci v novém výboru.
Ve výboru sdružení jsem působil od roku 1997 ve funkci hospodáře sdružení

odpovědného za agendu. Krom této ekonomické oblasti jsem neoficiálně spolu-
pracoval s Hàn Thé̂ Thànhem při odlaďování pdfTEXu, zvláště pak hz-algoritmu,
a očekávám – až bude stabilní verze pdfTEXu – že budu moci o této novince po-
dat zprávu.

Jiří Veselý

Já za sebe slibuji, že s věcmi pomohu, i když mám své odkrouceno a nový vítr
do plachet nového výboru jistě nepřinesu. Jsem již trochu opotřebovaný, mám
ale TEX rád a neumím si svůj (osobní i profesionální) život bez něj představit.
S tím budu kandidovat do nového výboru s nadějí, že to bude třeba naposled –
ale kdo ví, dožiju-li se ve zdraví penze (človek nikdy nemá říkat „nikdy ne8).
Každopádně vždy se budu snažit pomoci, a doufám, že nebudu ze „staré gardy8
sám. Nejraději bych pomáhal výboru lidí mladších, třeba jen jako dobrovolný
poradce, ale to se mi zdá právě teď trochu utopické. Přesto ale věřím, že se
i nadále budu moci těšit na to, že vytáhnu ze schránky nový Zpravodaj, občas
i s CDčkem, a že se čas od času setkám s přáteli, se kterými mne spojuje TEX.
Doc. Jiří Veselý, MFF UK Praha. Člen zakládajícího výboru CSTUGu a jeho

první předseda.

Zdeněk Wagner

Mým hlavním cílem pro další volební období je pokračování redakční práce.
Chci se pokusit o častější vydávání Zpravodaje tak, aby skutečně vycházel čty-
řikrát ročně, a v případě nedostatku příspěvků i za tu cenu, že bude snížen
jeho rozsah. Dále se hodlám starat o organizační stránku interního grantového
systému CSTUGu.
Zdeněk Wagner, narozen 1957, členem CSTUGu od jara 1992, ve výboru od

prosince téhož roku, od roku 1996 redaktor Zpravodaje.
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